

• MULTI PURPOSE •
GOO ELIMINATOR

SAMAN 

LE DÉCOLLEUR
• MULTI USAGE •

Enlève efficacement
Goudron
Mousse isolante
Rubans adhésifs
Colle
Silicone

Easily removes
Tar
Foam Sealer
Glue
Duct Tape
Silicone



DANGER

8 oz

Poison

236 ml

DIRECTIONS:

1. Spray on the surface.
2. Allow a few minutes for it to begin working.
3. Wipe off with a clean rag.

STORAGE: Freeze/Thaw stable. If frozen, allow to thaw before using.

CLEAN UP: Clean all tools with warm soapy water immediately after use.

NOTE: Always test on an inconspicuous area to verify the desired result and the compatibility of the product on the surface that needs to be cleaned.

WARNING : Do not use on silk, suede or rubber.

CONTAINS : Petroleum distillates, d-limonene, orange oil.

As the conditions in which our product is used are beyond our control, we can only guarantee that it fully complies with our standards of quality and that the responsibility of the manufacturer, if applicable, is limited to the purchase price of the product.

CONTENTS HARMFUL. Do not swallow. Keep out of reach of children. Wear a mask. To open, press and turn counterclockwise. To close, turn clockwise and tighten securely.

FIRST AID TREATMENT

Contains petroleum distillates. If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting.

MODE D'EMPLOI:

1. Vaporiser sur la surface.
2. Allouer quelques minutes au produit pour agir.
3. Essuyer avec un chiffon propre.

ENTREPOSAGE: Stable au gel / dégel. Si gelé, laisser dégeler avant d'utiliser.

NETTOYAGE : Nettoyer les outils avec de l'eau savonneuse immédiatement après usage. **REMARQUE:** Toujours faire un essai à un endroit non apparent afin de vérifier le résultat et la compatibilité du produit avec la surface à décoller.

ATTENTION: Ne pas utiliser sur soie, suède ou caoutchouc.

INGRÉDIENT: Distillats de pétrole, d-limonène, huile d'orange.

Comme les conditions dans lesquelles le produit est utilisé sont hors de notre contrôle, nous pouvons seulement garantir qu'il est pleinement conforme à nos standards de qualité et que la responsabilité du fabricant, le cas échéant, est limitée au prix d'achat du produit.

CONTENU NOCIF. Ne pas avaler. Tenir hors de la portée des enfants. Porter un masque. Pour ouvrir, enfoncer et tourner dans le sens antihoraire. Pour fermer, tourner dans le sens horaire et bien serrer.

PREMIERS SOINS

Contient des distillats de pétrole. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement.

Made in / Fabriqué au
CANADA

WWW.SAMAN.CA
Victoriaville G6T 0T6

UGO-250

